

<p style="text-align: center;">Time Marches On by Tracy Lawrence</p>	<p style="text-align: center;">Le Temps Passe par Tracy Lawrence</p>
<p>Verse 1</p> <p>Sister cries out, from her baby bed. Brother runs in with feathers on his head. Mama's in her room learning how to sew. Daddy's drinking beer listening to the radio. Hank Williams sings Kaw-Liga and Dear John Time marches on, time marches on.</p>	<p>Couplet 1</p> <p>Ma sœur pleure, depuis son lit de bébé. Mon frère court avec des plumes sur la tête. Maman est dans sa chambre apprenant à coudre. Papa boit de la bière en écoutant la radio. Hank Williams chante "Kaw-Liga and Cher John" Le temps passe, le temps passe.</p>
<p>Verse 2</p> <p>Sister's using rouge and clear complexion soap. Brother's wearing beads and he smokes a lot of dope. Mama is depressed barely makes a sound. Daddy's got a girlfriend in another town. Bob Dylan sings like a Rolling Stone. Time marches on, time marches on.</p>	<p>Couplet 2</p> <p>Ma sœur utilise du fard et du savon Complexion Clear (<i>marque de savon américain</i>) Mon frère porte des perles et il fume beaucoup de dope. Maman est déprimée, elle fait à peine un bruit. Papa a une petite amie dans une autre ville. Bob Dylan chante "Like a Rolling Stone". Le temps passe, le temps passe.</p>
<p>Bridge</p> <p>South moves north, North moves south A star is born, a star burns out. the only thing that stays the same is everything changes, everything changes.</p>	<p>Pont</p> <p>Le Sud se déplace vers le nord, le nord se déplace vers le sud Une étoile est née, une étoile brûle. La seule chose qui reste inchangée c'est que tout change , tout change.</p>
<p>Verse 3</p> <p>Sister calls herself a sexy grandma. Brother's on a diet for high cholesterol. Mama's out of touch with reality. Daddy's in the ground beneath the maple tree. As the Angles sing an old Hank Williams song. Time marches on, time marches on. Time marches on, time marches on. Time marches on. Time marches on.</p>	<p>Couplet 3</p> <p>Ma sœur s'appelle elle-même une grand-mère sexy. Mon frère est au régime pour son taux de cholestérol élevé. Maman a perdu le contact avec la réalité. Papa est dans la terre au pied de l'érable. Comme les Angles chantent une vieille chanson de Hank Williams, Le temps passe, le temps passe. Le temps passe, le temps passe. Le temps passe, le temps passe.</p>